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Írásbeli választ igénylő kérdés
Kövér László ,
az Országgy űlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani

Balog Zoltán emberi erőforrás miniszterne k

„Mi lesz a Zánkai Gyermekváros feldarabolása után?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Egy Erzsébet-programot érintő idei törvénymódosítás átengedte a Zánkai Gyermekváros
tulajdonjogát a Kárpát-medencei Gyermekekért Alapítvány tulajdonába . Feldarabolták a
gyermekváros területét, talán értékesíteni is fogják, erre jó lehet őséget teremtettek. Az állam i
tulajdonból kikerült egy közel 70 milliárd forintot ér ő ingatlan is, amelyben szakképz ő iskola
működik. A közoktatás finanszírozásához képest is komoly anyagi tételr ől van szó, ha az
ingatlant tekintjük .

Ezzel kapcsolatban a következ ő kérdéseket teszem fel :

• Lesz-e értékesítés, volt-e már, amit eladtak az ingatlanvagyonból ?
• Mi történt, mi történik a befolyó pénzzel, visszaforgatják-e a közoktatás rendszerébe ?
• Mi lesz az iskolával, az ott tanuló diákokkal?

Válaszait előre is köszönöm !

Budapest, 2016 . dec~r 5.

Tisztelettel,
Ilcotit István

országgyű lési képviselő (LMP)

országgyűlési képviselő
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